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Nr OR-BR.0002.32.2017 

PROTOKOL Nr XXXII/2017 

z trzydziestej drugiej Sesji Rady Gminy i Miasta Kozieglowy 
odbytej w dniu 06lipca 2017 r. w godzinach 15,00-17,30 

w Urz~dzie Gminy i Miasta Kozieglowy 

Uchwaly podj~te na sesji: 

L Uchwala Nr 2141XXXII/2017 w sprawie wyboru Wiceprzewodniczltcego Rady Gminy 
i Miasta Kozieglowy. 

2. Uchwala Nr 215IXXXIII2017 w sprawie wytypowania przedstawiciela do Rady 
Spolecznej przy Samodzielnym Publicznym Zespole Opieki Zdrowotnej w Myszkowie. 

3. Uchwala Nr 216IXXXIII2017 w sprawie zmian uchwaly budzetowej Gminy i Miasta 
Kozieglowy na 2017 rok 

4. Uchwala Nr 217IXXXII/2017 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

5. Uchwala Nr 2181XXXII/2017 w sprawie sprzedazy nieruchomosci w Gniazdowie. 

6. Uchwala Nr 2191XXXIII2017 w sprawie wyrazenia zgody na bezprzetargowe zawarcie 
umowy dzierzawy w Koziegl6wkach. 

7. Uchwala Nr 220/XXXII/2017 w sprawle wyra:zenia zgody na przedluzenie umowy 
najmu w Gniazdowie. 

Uchwaly stanowilt zalltczniki nr 1 - 7 do protokolu. 

Radnych obecnych na Sesji: 
- w chwili rozpocz,<cia ( pkt 1 - 13 obecnych, nieobecny Pan Grzegorz Pietrzyk) 
- od pkt 2 do zakonczenia obrad 12 obecnych, nieobecna Pani Bozena Konopka). 

Obradom sesji przewodniczyla PrzewodnicZl\.ca Rady Gminy i Miasta Kozieglowy 
Pani Joanna Kolodziejczyk. 

Protokolant: Urszula Dyja. 
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Spoza Rady w sesji uczestniczyli: 

uczniowie szkol podstawowych gimnazJow z terenu Gminy i Miasta oraz Liceum 
Ogolnoksztalc~cego w Kozieglowach otrzymuj~cy nagrody Burmistrza GiM za wyniki 
w nauce i osi~ni~cia oraz ich rodzice , dyrektorzy szkol i nauczyciele 
Radna Rady Powiatu w Myszkowie Pani Wieslawa Machura 
Burmistrz Gminy i Miasta Pan Jacek Sl~czka 
Zast~pca Burmistrza Pan Piotr Kolodziejczyk 
Skarbnik GiM Pani Jadwiga Matyja 
Sekretarz GiM Pan Krzysztof BljI< 
Dyrektor ZEAOS Pani Katarzyna Zychowicz 
Dyrektor GMOPS Pani Agnieszka Klys 
Dyrektor M-GOPK Pani Renata Garleja 
Dyrektor Zespolu Uslug Komunalnych Pan Zbigniew Polak 
Radca prawny Urz~du GiM Kozieglowy Pan Slawomir Kania 
Kierownicy referatow Urz~du GiM Kozieglowy 
Przewodnicz~cy Samorz~du Mieszkancow Kozieglow i Rosochacza oraz soltysi 

Porzadek obrad podany w zawiadomieniu 0 Sesji 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocnosci. 

2. Przyj~cie protokolu z poprzedniej sesji. 
3. Powolanie Komisji Uchwal i Wnioskow. 
4. Wybor Wiceprzewodnic~cego Rady Gminy i Miasta Kozieglowy. 
5. Podj~cie uchwaly w sprawie wytypowania przedstawiciela do Rady Spolecznej przy 

Samodzielnym Publicznym Zespole Opieki Zdrowotnej w Myszkowie. 
6. Podj~cie uchwaly w sprawie zmian w budzecie Gminy i Miasta Kozieglowy na 2017 r. 
7. Podj~cie uchwaly w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 
8. Podj~cie uchwaly w sprawie sprzedazy nieruchomosci w Gniazdowie. 
9. Sprawozdanie Burmistrza Gminy i Miasta z dzialalnosci w okresie mi~dzysesyjnym. 
10. Informacja Przewodnicz~cej Rady Gminy i Miasta 0 dzialaniach podejmowanych 

w okresie mi~dzysesyjnym. 
11. Interpelacje i zapytania radnych. 
12. Wolne wnioski. 
13. Zakonczenie obrad 32 Sesji. 

Porz~dek obrad sesji stanowi zal~cznik nr 8 do protokolu. 
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Przebieg obrad: 

Ad. pkt 1 

Przewodniczilca Rady Gminy i Miasta Pani Joanna Kolodziejczyk dokonala otwarcia 
sesji, powitala przybylych na sesj« radnych, zaproszonych gosci , uczniow ktorzy w dniu 
dzisiejszym otrzymajil nagrody, rodzic6w oraz dyrektorow szkol nauczycieli oraz 
wszystkich zebranych. 
Stwierdzila, ze sesja jest prawomocna. 
Zgodnie z listil obecnosci w sesji uczestniczylo12 radnych . 
Listy obecnosci radnych i soltysow i stanowiil zalilczniki nr 9,10 do protokolu. 

Przewodniczilca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, ze na sesji 
dzisiejszej b«dzie mial miejsce uroczysty akcent, ktory wiilZ« si« z wr«czeniem nagrod dla 
najzdolniejszych uczniow ze szkol na terenie Gminy i Miasta Kozieglowy . 
Przewodniczilca Rady poinformowala, ze Nagrod« Burmistrza otrzymajil uczniowie 
osi~ajilcy bardzo dobre wyniki w nauce oraz sukcesy w konkursach przedmiotowych 
i roznego rodzaju zawodach. Podkreslila, ze mlodziez ta w sposob efektywny promuje 
rowniez Gmin~ i Miasto Kozieglowy w powicie, wojewodztwie , a nawet w skali kraju 
( lista nagrodzonych uczniow w zalilczeniu do protokolu - zalilcznik nr 11) . 

Dyrektorzy szkol przedstawili sylwetki i osi~ni«cia uczniow wytypowanych do nagrody . 
Burmistrz Pan Jacek Sl«czka wraz z Przewodniczilcil Rady Paniil Joannil Kolodziejczyk 
wr«czali uczniom nagrody oraz listy gratulacyjne. Uczniowie otrzymali bony do jednej 
z sieci ksi«garskich 0 wartosci 199,99 zl kazdy. Pani Przewodniczilca Rady wr«czyla 
symbolicznie kaZdemu z uczniow po grosiku. 

Nagrody otrzymali: 

Szkola Podstawowa Kozieglowy ANNA TOBIASZ 
Gimnazjum Kozieglowy PAULINA RYCHLIK 
LO Kozieglowy JULIA LIS 
Szkola Podstawowa Lgota Gorna JAKUB JURCZYK 
Gimnazjum Lgota G6rna MARTYNA BEREZA 
Szkola Podstawowa Piilczyce LAURA WOJTYLA 
Gimnazjum Piilczyce ZOFIA BERNACKA 
Szkola Podstawowa Cynk6w JAKUB MUSIALIK 
Szkola Podstawowa Gniazd6w PATRYK SAPOTA 
Szkola Podstawowa Siedlec Duzy DOMINlKA JAROSZ 
Szkola Podstawowa Kozieglowki PATRYK NOWAK 
Szkola Podstawowa Winowno NATALIA J~DRAS 
Szkola Podstawowa Myslow MAGDALENA KROLEWSKA 
Gimnazjum Myslow JAKUB MUSIALIK 
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Przewodnicz,,-ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk jeszcze raz pogratulowala nagrodzonym 
uczniom i ich rodzicom oraz babciom i dziadkorn , kt6rzy przybyli na dzisiejsz,,- uroczystosc 
wro::czenia nagr6d . Podzio::kowala uczniom, nauczycielom oraz dyrektororn szk61 za trud 
zwi~any z przygotowaniem wychowank6w . Szczeg61ne podzio::kowania skierowala do 
rodzic6w , kt6rzy dbajll by dziecko mialo jak najlepsze warunki do nauki i rozwoju swoich 
zainteresowan. 
Burrnistrz Pan Jacek Slo::czka podkreslil, ze wyb6r uczni6w do nagrody wro::czanej w dniu 
dzisiejszym byl bardzo trudny w kazdej szkole , bo na terenie Grniny i Miasta Kozieglowy 

uczni6w zdolnych , osi<tgajllcych bardzo dobre wyniki jest wielu. Podzio::kowal uczniorn , ich 
rodzicom za przekazywanie najlepszych wartosci i nauczycielom oraz wszystkirn osobom 

zaangazowanyrn w edukacjo:: , zyczllc dalszych sukces6w . 
Po wro::czeniu nagr6d Przewodniczllca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk zarzlldzila 10 
minutowllprzerwo:: w obradach. 

Po przerwie Pani Przewodniczllca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk zaproponowala 
rozszerzenie porzlldku obrad sesji 0 podjo::cie uchwal: 

1) w sprawie wyrazenia zgody na bezprzetargowe zawarcie umowy dzierzawy 

w Koziegl6wkach. 
2) w sprawie wyrazenia zgody na przedluzenie umowy najmu w Gniazdowie. 

Zaproponowala rozpatrzenie projekt6w uchwal jako punkty 9,10 porzlldku obrad 

i przesunio::cie pozostalych. 
Radni nie zglaszali uwag do przedstawionej propozycji zmiany porzlldku obrad. 
Porzlldek obrad wraz z zaproponowanll zmianll zostal przyjo::ty 12 glosami "za" 

Gednoglosnie ). 

Uchwalony porzadek obrad Sesji: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocnosci. 

2. Przyjo::cie protokolu z poprzedniej sesji. 
3. Powotanie Komisji Uchwal i Wniosk6w. 

4. Wyb6r Wiceprzewodniczllcego Rady Gminy i Miasta Kozieglowy. 
5. Podjo::cie uchwaly w sprawie wytypowania przedstawiciela do Rady Spolecznej przy 

Samodzielnyrn Publicznym Zespole Opieki Zdrowotnej w Myszkowie. 
6. Podjo::cie uchwaly w sprawie zrnian w budzecie Gminy i Miasta Kozieglowy na 2017 r. 
7. Podjc;cie uchwaly w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 
8. Podjo::cie uchwaly w sprawie sprzedazy nieruchornosci w Gniazdowie. 
9. Podjo::cie uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na bezprzetargowe zawarcie umowy 

dzierzawy w Koziegl6wkach. 
10. Podjo::cie uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na przedluzenie umowy najrnu 

w Gniazdowie. 

11. Sprawozdanie Burmistrza Gminy i Miasta z dzialalnosci w okresie rnio::dzysesyjnym. 

12. Inforrnacja Przewodnicz,,-cej Rady Gminy i Miasta 0 dzialaniach podejmowanych 
w okresie mio::dzysesyjnyrn. 

13. Interpelacje i zapytania radnych. 
14. Wolne wnioski. 
15. Zakonczenie obrad 32 Sesji. 
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Ad. pkt 2 

Przewodnicz'lcca Rady Pani Joanna Ko!odziejczyk poinformowa!a, ze protoko! 

z poprzedniej Sesji wywieszony byl w UrzC(dzie Gminy i Miasta , kazdy z radnych mial 

mozliwosc zapoznania siC( z nim. Radni nie zglaszali uwag do protokolu z trzydziestej 

pierwszej sesji , ktora odbyla siC( w dniu 08.06.2017 r. 

Protokol z poprzedniej Sesji przyjC(ty zostal przyjC(ty 12 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 3 

Rada Gminy i Miasta Kozieglowy jednoglosnie powolala KomisjC( Uchwal Wnioskow 

w skladzie: 1. Pan Marian Szmukier 

2. Pani Monika Skrobarczyk 

3. Pani Grazyna Sitek 

Ad. pkt 4 

Przewodnicz'lcca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, ze obecnie Rada 

przyst'tPi do wyboru Wiceprzewodnicz'lccego Rady Gminy i Miasta Kozieglowy. Zgodnie 

z § 18 Statutu Gminy i Miasta Kozieglowy w przypadku wygasniC(cia mandatu 

WiceprzewodnicZ'lccego Rady przed uplywem kadencji , Rada na swej najblizszej sesji 

dokonuje wyboru na wakatuj'lcce stanowisko. Zaproponowala, by wybor 

Wiceprzewodnicz'lccego Rady przebiegal nastC(puj'lcCo: 

1) zgloszenie kandydatow, 

2) powolanie Komisji Skrutacyjnej do przeprowadzenia g!osowania 

3) przyjC(cie Regulaminu wyboru Wiceprzewodnicz'lccego Rady 

4) glosowanie tajne 

5) przedstawienie wynikow glosowania 

6) podjC(cie uchwa!y stwierdzaj'lccej wybor 
Pani Przewodnicz'lcca Rady poprosi!a 0 zglaszanie kandydatow na Wiceprzewodnicz'lccego 

Rady. 

Wiceprzewodnicz'lccy Rady Pan Damian Cesarz zglosi! kandydaturC( Pana Dariusza Stuly, 

ktory wyrazil zgodC( na kandydowanie. 

lnnych kandydatow nie zgloszono , wobec powyzszego Przewodnicz'lcca Rady Pani Joanna 

Kolodziejczyk zaproponowala dla formalnosci przeglosowanie zamkniC(cia listy kandydatow 

na Wiceprzewodnicz'lccych Rady GiM Kozieglowy. 
Radni jednoglosnie przeglosowali zamkniC(cie listy kandydatow. 

Przewodnicz'lcca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk zaproponowala przyst'tPienie do powolania 

sposrod radnych 3 osobowej Komisji Skrutacyjnej ktora przeprowadzi glosowanie tajne dla 

wyboru Wiceprzewodnicz'lccych Rady Gminy i Miasta Kozieglowy. Zaproponowala, aby 

sklad Komisji Skrutacyjnej weszli: Pan Antoni Luszczyk, Pan Andrzej Okularczyk, Pan 

Marcin BC(dkowski. 
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Radni jednoglosnie powolali Komisjl! Skrutacyjn~ dla przeprowadzenia wybor6w 
Wiceprzewodnicz~cych Rady GiM w wyzej wymienionym skladzie. 

Nastl!pnie Przewodnicz~ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk oglosila przerwl! w celu 
ukonstytuowania sil! Komisji Skrutacyjnej , przygotowania zasad glosowania i kart do 
glosowania. 

Po przerwie Przewodnicz~cy Komisji Skrutacyjnej Pan Marcin Bl!dkowski odczytal zasady 
glosowania dla wyboru Wiceprzewodnicz~cego Rady Gminy i Miasta Kozieglowy 
przeprowadzonego na trzydziestej drugiej Sesji Rady Gminy i Miasta Kozieglowy w dniu 
06 lipca 2017 roku ( zal~cznik nr 12 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do przedstawionych zasad glosowania. 
Spos6b glosowania ustalony przez Komisjl! Skrutacyjn~ zostal przyjl!ty jednoglosnie. 

Komisja Skrutacyjna przeprowadzila glosowanie . Po wrzuceniu do umy karty przez 
ostatniego radnego , Przewodnicz~ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk zarz~dzila przerwl! , 
by w tym czasie Komisja Skrutacyjna dokonala obliczenia glos6w. 

Po przerwie Przewodnicz~cy Komisji Skrutacyjnej Pan Marcin Bl!dkowski przedstawil 
wyniki glosowania , a mianowicie: 

Zgloszony kandydat otrzymal nastl!puj~c~ ilosc glos6w : 
za - 11 
przeciw - nie bylo 
wstrzymuj~cy sil! - 1 

Wobec powyzszego Komisja Skrutacyjna stwierdzila , ze kandydat Pan Dariusz Stula 
uzyskal wymagan~ ilosc glos6w w Iiczbie 11 i zostal wybrany na Wiceprzewodnicz~cego 
Rady Gminy i Miasta Kozieglowy ( protok61 Komisji Skrutacyjnej z wyboru 
WiceprzewodnicZ/tcego Rady stanowi zal~cznik nr 13 , a karty do glosowania zal~cznik nr 14 
do protokolu). 

Przewodnicz~ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk pogratulowala Wiceprzewodnicz~cemu 
Rady Panu Dariuszowi Stule wyboru i zaprosila do zajl!cia miejsca przy stole prezydialnym. 
Pan Dariusz Stula podzil!kowal za wyb6r i oddane glosy, zapewniaj~c, ze bl!dzie sil! staral 
pracowac ze zdwojon~ sil~ na rzecz Gminy i Miasta Kozieglowy. 
Przewodnicz~ca Rady poprosila 0 przedstawienie projektu uchwaly w sprawie wyboru 
Wiceprzewodnicz~cego Rady Gminy i Miasta Kozieglowy . 

Pani Monika Skrobarczyk przedstawila projekt uchwaly w sprawie wyboru 
Wiceprzewodnicz~cego Rady Gminy i Miasta Kozieglowy ( zal~cznik nr 15 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 214IXXXIII2017 w sprawie wyboru Wiceprzewodnicz~cego Rady Gminy 
i Miasta Kozieglowy zostala przyi\!ta 12 glosami "za" (jednoglosnie). 
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Ad. pkt 5 

Przewodniczllca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinfonnowala , ze w zwi!jZku 
z tym, ze zmarly Radny Pan Zenon Jarecki byl czlonkiem Rady Spolecznej przy 
Samodzielnym Publicznym Zespole Opieki Zdrowotnej w Myszkowie , zachodzi koniecznos6 
wytypowania nowego przedstawiciela. Na wspolnym posiedzeniu Komisji wytypowano 
kandydata Pana Andrzeja Szostaka. Poprosila Komisj« Uchwal i Wnioskow 0 przedstawienie 
projektu uchwaly sprawie wytypowania przedstawiciela do Rady Spolecznej przy SP ZOZ 
w Myszkowie. 

Pani Monika Skrobarczyk przedstawila projekt uchwaly w sprawie wytypowania 
przedstawiciela do Rady Spolecznej przy SP ZOZ w Myszkowie ( zalllcznik nr 16 do 
protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 215IXXXII/2017 w sprawie wytypowania przedstawiciela do Rady Spolecznej 
przy SP ZOZ w Myszkowie zostala przyj«ta 12 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad.pkt6 

Pani Grazyna Sitek przedstawila projekt uchwaly w sprawie zmian w budzecie Gminy 
i Miasta Kozieglowy na rok 2017 (zal'l.cznik nr 17 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 216IXXXII/2017 w sprawie zmian uchwaly budzetowej Gminy Miasta 
Kozieglowy na 2017 rok zostala przyj«ta 12 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 7 

Pani GraZyna Sitek przedstawila projekt uchwaly w sprawie zmian w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej ( zal'l.cznik nr 18 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 217 /XXXI/2017 w sprawie zmian W Wieloletniej Prognozie Finansowej 
zostala przyj«ta 12 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 8 

Pan Marian Szmukier przedstawil projekt uchwaly w sprawle sprzedazy 
nieruchomosci w Gniazdowie (za1'l.cznik nr 19 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 218IXXXII/2017 w sprawie sprzedazy nieruchomosci w Gniazdowie zostala 
przyj«ta 12 glosami "za" (jednoglosnie). 
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Ad.pkt9 

Pan Marian Smukier przedstawil projekt uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na 
bezprzetargowe zawarcie umowy dzierzawy w Koziegl6wkach ( zahtcznik nr 20 do 

protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 2191XXXII/2017 w sprawie wyrazenia zgody na bezprzetargowe zawarcie 

umowy dzierzawy w Koziegl6wkach zostala przyjc<ta 12 glosami "za" Gednoglosnie) . 

Ad. pkt 10 

Pan Marian Szmukier przedstawil projekt uchwaly w sprawie v .. yrazenia zgody 

na przedluzenie umowy najmu w Gniazdowie ( za1'l.cznik nr 21 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 2201XXXII/2017 w sprawie wyrazenia zgody na przedluZenie umowy najmu 

w Gniazdowie zostala przyjc<ta 12 glosami "za" Gednoglosnie) . 

Ad. pkt 11 

Burrnistrz Pan Jacek Slc<czka przedstawil inforrnacjc< 0 dzialalnosci w okresie 
mic<dzysesyjnym : 

- w miesi'l.cu czerwcu br. odbyly sic< dni otwarte w oczyszczalni sciek6w w Kozieglowach 

i jej symboliczne otwarcie, podczas kt6rych radni i soltysi podkreslali aktywnose 

pracownik6w Zespolu Uslug Komunalnych i odpowiedzialnose za powierzone mienie. 
Wygl'l.d i prezentacja swiadcz'l. , ze wiele mozna wykonac jd\i sic< chce. Czeka nas budowa 
kanalizacji sanitarnej , wniosek na budowc< kanalizacji w Nadwarciu przeszedl ( 98 

przyl'l.czy), ale umowa nie jest jeszcze podpisana; 

- otwarty zostal "Tc<czowy Ogr6d Zmysl6w" na placu przedszkolnym w Starej Hucie 
(przestrzen edukacyjno-terapeutyezna, kt6ra ma bye miejscem do wielozmyslowego 

poznawania swiata) Otwarcie to zbieglo sic< z zamknic<ciem przedszkola na jeden rok. 
Otrzymalismy dofinansowanie na remont i poprawc< standard6w nauczania .Samorz'l.d Grniny 
i Miasta Kozieglowy zwic<kszyl planowane dofinansowanie , podpisano umowc< z wykonawc'l. 
i przekazano plac budowy ; 

- w dniu dzisiejszym Wfc<czane byly nagrody dla naj\epszych uczni6w, a w mlesl'l.cu 

pazdziemiku bc<dzie przedstawiany raport 0 stanie oswiaty , zawieraj'l.cy sprawozdanie 
o wynikach i wsp61nie wyci<tgae bc<dziemy wnioski . Podkrdlil, ze na uznanie zasluguje 
Zesp6l Szk6l w Lgocie G6mej , kt6ry jest powyzej sredniej wojew6dzkiej i krajowej. Organ 

prowadz'l.cy dobrze przygotowal plac6wki oswiatowe do nowego systemu i oczekuje by za 
srodkami finansowymi pod<\.Zaly efekty , bo trzecie, czwarte ezy ostatnie miejsce w powiecie 
myszkowskim samorz'l.du Gminy i Miasta nie zadawala; 
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- remontowane jest Przedszkole w Kozieglowach, dzisiejsze zmiany w budzecie pozwol~ na 
dokOllczenie procedury wyboru wykonawcy na remont Warsztat6w Terapii Zaj~ciowej 

w Wojslawicach; 

- odbyla si~ uroczystose 100 lecia jednostki OSP w Pinczycach, a atmosfera i zyczliwose na 
jubileuszu zasruguje na uznanie i gratulacje dla jednostki OSP; 

- w zwi~ku z op6Z,niaj~cym si~ procesem zakladania instalacji solamych wyjasnil, ze firma 
wykonuj~ca nie mogla samodzielnie wykonae zadania - wykonala tylko 98 przyl~czy, 

Zawarta zostala umowa z podwykonawc!\, kt6ry w ci~u ostatniego tygodnia wykonal 55 
instalacji .Wyrazil nadziej~, ze do konca sierpnia br. zadanie zostanie zakonczone, Przeprosil 
za zwlok~ i utrudnienia , choe op6mienia nie wyst'l]Jily z winy samorz~du Gminy; 

- Gmina i Miasto Kozieglowy w kazdym dzialaniu RIT rna przygotowane projekty i mamy 
nadziej~ , ze kwota 1 mIn zl zostanie uwolniona na fotowoltaik~. Nadmienil, ze jedna z gmin 
Subregiony P61nocnego nie utrzymala zalozen porozumienia i zlozyla projekt 20-krotnie 
wyzszy niz zakladano w porozumieniu; 

- Komisja Spoleczna , na wniosek Komendanta Policji , odwiedzila Komisariat Policji 
w Kozieglowach i zapoznala si~ z zamierzeniami w zakresie prac remontowych na zewn~trz 
budynku oraz wymiany ogrodzenia; 

- w zakresie oswietlenia ulicznego mamy kilkanascie niewielkich projekt6w, po kilka 
punkt6w, Zach~cal do wsp61pracy i wyboru projekt6w do realizacji; 

- czynione s~ starania w kierunku regulacji stanu prawnego dr6g, Aby doszlo do realizacji 
inwestycji musi bye spelniony warunek prawa do dysponowania gruntem; 

- w zwi~ku z tym , ze zbliza si~ Turniej Solectw , zach~cal solectwa do uczestnictwa 
i sportowej rywalizacji . 

Ad. pkt 12 

Przewodnicz~ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk przedstawila informacj~ 

o dzialaniach podejmowanych w okresie mi~dzysesyjnym. 
W okresie od sesji Rady w dniu 08 czerwca br. podejmowane dzialania to: 

przygotowanie porz~dku obrad biez~cej sesji, 
zwolanie wsp61nego posiedzenia komisji Rady 
praca nad materialami sesyjnymi. 

Do wiadomosci Rady Gminy i Miasta wplyn~ly pisma : 

- pisma z solectwa Pinczyce 0 wykonanie oswietlenia ulicznego na ul. Grabowej i Stawowej 
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pismo mieszkancow ul. Jagodowej w Kozieglowach 0 uj«cie w budzecie 2018 roku 
utwardzenie asfaltem lub kostk<\. brukow<\. drogi ul. Jagodowa . Pisma Ie stanowi<\. wnioski do 
przyszlorocznego budzetu. 

Pani Przewodnicz<\.ca Rady poinformowala, ze w dniu wczorajszym 

mieszkancow Pustkowia Lgockiego dotycz<\.ce uchwaly podj«tej na 
wplyn«lo pismo 

poprzedniej sesji 
w sprawie przyst<tPienia do zmian miejscowych planow zagospodarowania przestrzennego 

Gminy i Miasta Kozieglowy. Mieszkancy wnosz<\. 0 zachowanie istniej<\.cej linii zabudowy 
15 m. od row6w melioracyjnych w obr«bie dzialek przy ul. D«bowej. Poinformowala, ze do 
tej pory radni , ktorych wniosek dotyczy wspolnie z mieszkancami decydowali 0 wnioskach 
do planu zagospodarowania przestrzennego. Jezeli mieszkancy wyraz<\. wol« utrzymania 
odleglosci 15 m. Rada Gminy i Miasta nie b«dzie ingerowala w ustalenia solectwa. 

Ad. pkt 12 

Radni nie zglaszali pisemnych wnioskow i interpelacji. 

Ad. pkt 13 

Wolne wnioski: 
- Pan Damian Cesarz poinformowal, ze wraz z Panem Burmistrzern i Radnym Panem 
Andrzejern Sz6stakiem uczestniczyli w Kornisji Rozwoju Rolnictwa Rady Powiatu 
w Myszkowie . Konkluzje ze spotkania S<\. przygn«biaj<\.ce , rzekomo za usterki na 
inwestycjach prowadzonych przez powiat odpowiadaj<\. soltysi. Ponadto Powiatowy Zarz<\.d 
Dr6g stoi na stanowisku, ze wszystkie usterki i uwagi musimy zglaszac pisemnie; 

- Przewodnicz<\.ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk podkreSlila, ze samorz<\.d GiM 
Kozieglowy dofinansowuje kazde zadanie powiatu na naszym terenie i przykre jest jak nas 

traktuj<\.. Radni powiatowi z naszego terenu nie S<\. zaangaZowani, S<\. tylko wtedy gdy 
zabiegaj <\. 0 glosy; 
- Pani Danuta Biala - Soltys wsi Nowa Kuznica poinformowala, ze gdy probowano zwrocic 

uwag« podczas budowy drogi, to z Powiatowego Zarz<\.du Drog mowili, ze Soltys do tego 
zadania nie rna nic; 
- Burmistrz Pan Jacek SI,<czka podkreSlil, ze Powiat liczy na nasze pieni<\.dze, ale gmina rna 
szereg zadan wlasnych do zrealizowania. Do tej pory w Starostwie maj<\. pretensje ,ze Gmina 
Kozieglowy nie przekazala do budowy drogi Mokrzesz - Nowa Kuznica kwoty ponad 50.000 
zl, ale jezeli w powiecie zle oszacowano zadanie, to nie jest problem Gminy, ktora przekazala 

srodki zgodnie z umow<\.. Powiat zwraca si,< z kolejnyrn wnioskiem 0 wspolfinansowanie 
drogi powiatowej w Pinczycach .Gmina chce wspierac zadania powiatu i taka deklaracja jest 
zlozona ,ale w pierwszej kolejnosci nalezy zabezpieczyc zadania wlasne. Nadrnienil, ze za 

rok ubiegly powiat rna 7,5 min nadwyzki budzetowej i na jakieS cele kwota ta zostala 
wchloni,<ta. Podkreslil, ze udzielane przez Grnin« Kozieglowy wsparcie powinno miec 
rowniez prze\ozenie w decyzjach podejmowanych przez Powiat; 
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Ad. pkt 14 

Wobec wyczerpania porz'tdku obrad Przewodnicz'tca Rady Pani Joanna 

Kolodziejczyk zamkn«la obrady trzydziestej drugiej Sesji Rady Gminy i Miasta Kozieglowy, 
dzi«kuj'tc radnym oraz zaproszonym gosciom za przybycie i udzial w sesj i. 
Na tym obrady trzydziestej drugiej Sesji zakonczono. 

Protok61 sporz'tdzila: 

Ursz a D~ja. ARADY 
zieglowy 


